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Norsk American Akita Klubb
Protokoll fra Styremøte 6/2024 - Styremøte november

Sted: c/o Victoria Thom,Bydalsveien 28, 1604 Fredrikstad

Dato: 10. november 2024, 18:30

Deltakere: Veronica Sahlén (styrets leder), Evi Øvrebø (styrets nestleder), Anette Embretsen
(styremedlem), Kai Erik Bruun (styremedlem), Karina Flatøy (styremedlem og styresekretær),
Mirjam Solbakk (styremedlem), Hanna Haaland (varamedlem) og Jørn Åge Seljeset Mjøs
(varamedlem)

Deltok ikke: Victoria Karoline Thom (styremedlem)

Møteleder: Veronica Sahlén

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som en

videokonferanse.

1. Valg av møteleder  (1 min)

Styreleder Veronica Sahlén er tilstede og velges til leder for møtet.

Det ble fattet følgende vedtak:

Styreleder Veronica Sahlén er tilstede og velges til leder for møtet.

2. Valg av referent  (2 min)

Veronica velges til referent for møtet.

Det ble fattet følgende vedtak:

Veronica velges til referent for møtet

3. Gjennomgang og godkjenning av agenda  (5 min)

Agendaen ble gjennomgått og 3 punkter ble lagt til som eventueltpunkter til agendaen. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Agendaen ble godkjent med justeringer.

4. Økonomistatus  (5 min)

Punktet utsattes grunnet fravær. 

5. Oppdretterforum - facebook  (20 min)

Vi kan ikke begrense hvilke som kan sende invitasjoner, kun at admin må godkjenne. Forumet ser ok ut per nå
til å gå videre. Innspill: Lage festet innlegg hvor vi ber om at invitasjoner og lenker ikke sendes ut til andre.
Heller ta kontakt med admin med forslag. Må fange opp hannhundeiere som er seriøst interessert i å bruke
hund i avl. Info via epost. 

Oppdretter forum iverksettes.
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6. Oppfølging av punkter i etterkant av genetikkwebinar  (20 min)

Om DNA-basert innavlsestimat: Interessant å få kartlagt. Bør være drøftet ordentlig med NKK for å få gjort dette
på en god måte. ev også innhente erfaring fra raseklubb som har gjort noe tilsvarende i Norge? Når vi har mer
info fremmes saken for innspill i oppdretterforumet. 

Om Agriastatistikken. Statistikken viser på noe grunnlag for bekymring, særlig det som gjelder
bevegelsesapparatet i rasen. Hvis en ser på HD (og AD) statistikk fra rasen registrert i SKK, NKK, DKK mm, så
viser det et annet bilde. Dette er et øyeblikksbilde fra utviklingsfase, mens agriastatistikken viser på diagnoser
på AA under forsikringsperioder. Statistikken kartlegger således forskjellige ting, og bildet som vises er også
forskjellig. Statistikken fra Agria er dog basert på et forholdsvis litet tallmateriale av hunder i Sverige. Forskjellige
syn i styret på hvorvidt dette skal tolkes. Kunne et innledende grep være å gjennomføre en ny
helseundersøkelse blant AA-eiere/NAAK medlemmer i Norge? Saken plukkes opp igjen i ett kommende
styremøte

7. Ny logo  (20 min)

Plukke opp tråden igjen om ny logo - sak fra i fjor. Karina skulle se litt på muligheter. Planen var å vente med å

innføre, men å ha designforslag klart. Dette med hensyn til lagret med sløyfer til spesialen mm. Avventer

avgjørelse, eventuelt egnet sak å be medlemmene om innspill på. 

8. Japanspesialen og utstillingskomiteen  (20 min)

- Trenger i hvert fall to som sitter i intern utstillingskomite, (Victoria og Anette sitter i felleskomiteen), men trenger
litt flere for andre arrangement. Spør om frivillige til utstillingskomite. Annonsere etter frivillige i GN og på
nettsiden. Evi oppnevnes til komiteen for å bidra til spesialen.

- Sponsorer - Mtp budsjett, videre utsjekk over nyttår. 

- Bestilling av merch: Gitt diskusjon om logo må det tas høyde for begrenset antall bestilling inntil at logo-
spørsmål er avklart. Uansett blir logo sannsynligvis ikke gjeldende før 2026, dersom forslag blir vedtatt. Forslag
om å bestille merch støttes dog av styret. Innspill - er mulig å åpne for forhåndsbestilling for å "treffe litt riktig" på
antall bestillinger/innkjøp . Alle undersøker litt - kan se på økonomisk ramme i neste møte. 

9. Kursarrangjement på Østlandet  (15 min)

Initiativene oppfattes som positive av styret. Anette undersøker videre ifht budsjett og minimum antall deltakere
per kurs for å ha et mer komplett økonomisk bilde før endelig beslutning, men initiativet støttes. 

10. Felles helsekomité  (30 min)

Tanke om vi burde invitere Sverige, Danmark, Finland til å opprette en felles helsekomite. Ikke med
beslutningsmandat, men rådgivende i helsespørsmål for rasen.
Første runde, undersøke interessen blant de andre landenes raseklubber om å opprette et slikt samarbeid. 
Enstemmig støtte for å gå videre med dette. Kai lager utkast til invitasjon til de andre klubbene. 

11. Eventueltsaker spilt inn i møtet  (12 min)

Tidspunkt for neste styremøte 12. januar 18:30
Oslo Dog Show2025 utstilling - enstemmig vedtatt å søke.
Frister for GN! Så snart som mulig. Trenger saker til GN og brev fra styret. Veronica lager utkast til brev fra
styret, deles med styret for innspill. GN publiseres ila desember, saker må inn til Karina umiddelbart!
Mottatt e-post fra Sunnhetsutvalget om at behandling om søknad om antallsbegrensing som vedtatt i årsmøte
2024, er utsatt grunnet "nye opplysninger". Styret tar kontakt med SU/NKK for innsyn i disse opplysningene og
vurderer videre oppfølging. 

Det var enstemmighet i alle avstemningene.
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* * * * *

10. november 2024

Veronica Sahlén

662b557ec9ff2046aaf1fb3f

Evi Øvrebø

66dd9890b80ae385dba0d140

Anette Embretsen

66349983732cd37de3721daa

Kai Erik Bruun

66347e19b94fff7de9c1c580

Karina Flatøy

66349985732cd37de3721e20

Mirjam Solbakk

6634998f732cd37de37221a7

Veronica Sahlén

2025-01-19 20:05 UTC
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Evi Øvrebø

2025-01-27 09:16 UTC
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Anette Embretsen

2025-01-21 13:34 UTC
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Kai Erik Bruun

2025-01-29 20:45 UTC
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Karina Flatøy

2025-01-21 20:12 UTC
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Mirjam Solbakk

2025-01-19 20:13 UTC
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